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INTERPELACJA 

 

 

               W marcu bieżącego roku składałam interpelację dotyczącą poprawy 

bezpieczeństwa na ulicy Gruduskiej przy posesjach nr: 26,28,30 i rozwiązania 

problemu wody, która ścieka po chodnikach na jezdnię. 

Otrzymałam odpowiedź, iż sprawa zostanie skierowana do Mazowieckiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich Oddział Rejonowy w Ciechanowie.  

             W związku z powyższym proszę o informację czy zostaną podjęte 

działania zmierzające w kierunku usunięcia problemu występującego przy ww. 

posesjach. 
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